

CLERC



Hydroscaph L.E Central Chronograph

Joining the prestigious Hydroscaph collection from Clerc Genève, the new "Clockwork Orange" Hydroscaph Limited Edition Central Chronograph is possibly one of the most innovative instruments to measure short times. Its exclusive, automatic Clerc C608 calibre features a central chronograph for complete legibility. No difficult-to-read, off-centre counters but a central chrono hand backed by a second dragging hand to display minutes. Inside and out, this is a timepiece that refuses any form of compromise. Its powerful case incorporates a full 103 parts. Lateral reinforcements guarantee water-resistance to 500 metres. Crafted from black DLC steel and mounted on a rubber strap, this dive chrono is a spectacular demonstration of creativity by Clerc.

Movement	Automatic, exclusive calibre C608, 51 jewels, 28,800 vib/h, 44-hour power reserve, chamfered bridges with "Côtes de Genève" motif and blued screws
Functions	Hours, minutes, seconds, date, central chronograph and day/night indication
Case	Black DLC steel, 43.80 or 49.86 mm with lateral reinforcements Rotating bezel released and locked by the crown Anti-reflective sapphire crystal and back Water-resistant to 500 m / 50 ATM
Dial	Black Hourmarkers and hands enhanced with Superluminova Chrono seconds counter and 60-minute counter with central hands 24-hour day/night counter at 9 o'clock Small seconds at 3 o'clock, date at 6 o'clock
Bracelet/Strap	Orange vulcanised rubber with black DLC steel folding clasp

CLERC



Hydroscaph L.E Central Chronograph

Avec la nouvelle Hydroscaph Limited Edition « Clockwork Orange » Central Chronograph, la prestigieuse collection Hydroscaph développée par Clerc Genève s'enrichit d'un instrument de mesure des temps courts fort en innovations. Son calibre exclusif Clerc C608 à remontage automatique propose un chronographe à lecture centrale pour une lisibilité parfaite. Ici pas de petits compteurs excentrés, mais une trotteuse centrale doublée d'une seconde aiguille traînante indiquant les minutes. Né du refus de tout compromis, tant technique qu'esthétique, l'instrument est doté d'un puissant boîtier, intégrant 103 composants et dont les renforts latéraux garantissent une étanchéité à 500 mètres. Disponible en acier DLC noir et livré sur un bracelet caoutchouc, ce chrono de plongée assure de façon spectaculaire la créativité selon Clerc.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre exclusif C608, 51 rubis, 28'800 Alt/h, réserve de marche de 44 heures ; ponts anglés avec décor « Côtes de Genève » et vis bleuies
Fonctions	Heure, minute, seconde, date, chronographe central et indicateur jour/nuit
Boîtier	Acier traité DLC noir, 43.8 ou 49.86 mm avec protections latérales Couronne activant et bloquant la lunette tournante Glace et fond saphir, traités antireflet Étanche à 500 m / 50 ATM
Cadran	Noir Index et aiguilles enduits de Superluminova Compteurs secondes et 60 minutes par aiguille centrale Indicateur jour/nuit sur 24 heures par compteur à 9h Petite seconde à 3h et date à 6h
Bracelet	Caoutchouc vulcanisé orange avec boucle déployante en acier traité DLC noir